
Voorzitter, 

Allereerst onze felicitaties aan de VVD, GroenLinks en Forza met de zetelwinst van afgelopen 

woensdag. En onze dank aan alle ambtenaren en vrijwilligers die ervoor gezorgd hebben dat de 

verkiezingsdag zo goed is verlopen. 

Dan de uitslag 

De PvdA ziet vooral de doorwerking van landelijke trends in de uitslag van onze 

gemeenteraadsverkiezingen. Opmerkelijk hierbij is dat de groei voor lokale partijen niet heeft 

plaatsgevonden in onze gemeente. Ik zie dat als een compliment aan alle andere partijen die er 

vooral een lokale campagne van hebben gemaakt. Met lokale items dus. 

De PvdA is in de afgelopen raadsperiode zichtbaar en actief geweest met wijkbezoeken, het werk 

van het PvdA ombudsteam en in de raad. De PvdA is de kiezers dankbaar voor het in ons gestelde 

vertrouwen en zal ook de komende 4 jaar de betrokkenheid op straat en in de raad met de Biltse 

burger volhouden. 

Dan over het vormen van een nieuw bestuur voor onze gemeente. 

“De PvdA vindt dat er een coalitie gevormd moet worden die een antwoord heeft op de grote 

vraagstukken waar de vorige raad niet uit is gekomen: 

- de tekorten en fricties op de lokale en regionale woningmarkt. Willen we substantieel 

bouwen? 

- de transformatie van de lokale zorg. Zijn we in staat vernieuwing, samenwerking en 

innovatie op te pakken in de lokale zorg? 

- het werk maken van werkgelegenheid. Hoe ver willen en kunnen we gaan in het aantrekken 

van bedrijven en het neerzetten van werkgelegenheidsprojecten?” 

“De PvdA wil  pleiten voor wethouders  met daadkracht en vernieuwingsdrang die verbindend 

werken. Verbindend met de samenleving en met de raad, en die bovendien hun mannetje of 

vrouwtje staan in de regio.” 

De PvdA stelt zich constructief op en stelt zich beschikbaar voor deelname aan een coalitie. Hierbij is 

een evenwichtige afspiegeling van de raad in het college belangrijk voor ons.  

De PvdA wil graag een lans breken voor een raadsbreed coalitie-akkoord of juist wellicht 

deelakkoorden op onderwerpen waar de hele raad zich in kan vinden. Zo kan er, ons inziens 

bijvoorbeeld vrij snel een raadsbreed deelakkoord duurzaamheid gesloten worden aangezien iedere 

partij in deze raad, inmiddels de noodzaak ziet om op korte termijn grote stappen te zetten op dit 

terrein. 

Als laatste een onderwerp dat de PvdA aan het hart gaan en waarvoor wij aandacht willen tijdens de 

onderhandelingen. 

De vastgelopen woonmarkt. 

We doen een oproep aan alle partijen om te komen tot voortvarend beleid voor onze woonmarkt. 

Dit probleem is het grootste probleem wat de komende decennia op ons bordje ligt. Ik roep alle 

partijen op om creatief te denken en na te gaan hoe we kunnen komen tot zoveel mogelijk nieuwe 

woningen en doorstroming op de woonmarkt. 



Laten we die 850 woningen die we voor 2030 moeten bouwen, zien als een absoluut nulpunt en 

gaan voor het maximale aantal te realiseren woningen en een verbetering van de doorstroming op 

onze woonmarkt. Dat is wat onze kiezers van ons allemaal verwachten en wat we de afgelopen 4 

jaar met elkaar absoluut niet goed hebben gedaan. 

Als laatste wens ik ons en de door ons aan te stellen bestuurders en de raad een constructieve 

samenwerking toe die dwars door de lijnen van oppositie en coalitie, links en rechts en progressief 

en conservatief gaat. 

De burger heeft ons allemaal nodig om de grote problemen van onze tijd; betaalbaar wonen, werk 

en goede zorg, voortvarend aan te pakken en mogelijk te maken. Laten wij daarom allemaal ons 

uiterste best doen om een begin te maken. Alleen zo houden we onze gemeente ook in de toekomst 

een prettige plek om in te wonen.  

Dank u wel 

 

 

 


